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Vážený pane Magistře, 

 

Jsem rád, že jste mne oslovil a vyzval k účasti na projektu VĚDA NÁS BAVÍ. 

Z vlastní zkušenosti vím, jak důležité je podchytit zájem mládeže a dětí o 

poznávání a jak důležité je využít tohoto zájmu k rozvíjení jejich tvůrčích 

vlastností. A z vlastní zkušenosti také vím, že nejlepší cestou k těmto cílům je 

děti příliš nepoučovat, ale nechat je samotné pracovat hlavou i rukama. 

Interaktivní vzdělávání je významným nástrojem, který ale vyžaduje alespoň 

minimální vybavení, například laboratoří a dílen. Držím vám palce a jsem 

připraven se této aktivity zúčastnit. 

 

S pozdravem 

 

 
Václav Pačes 

Předseda Učené společnosti ČR 
 



 
 

 

 
 

 

  


